

REFERAT AF BESTYRELSESMØDE I FIRKLØVEREN

Mødetid: Mandag d. 6. marts 2023 kl. 16.15 – 18.15

Mødested: Firkløveren

Deltagere: Rasmus Nonboe, Peter Olsen, Line Jensen, Mick Rasmussen, Jonas Olling-Olesen, Henriette Hagendam og Mette Leire Christensen.

Nr.	Punkt	Ansvarlig
1.	Valg af mødeleder Rasmus blev valgt.	
2.	Godkendelse af dagsorden Godkendt.	
3.	Godkendelse af referat fra sidste møde Referat fra sidste møde (28. november 2022) blev godkendt.	
4.	<p>Orientering fra Firkløveren</p> <p>Børn: 161 indmeldte i marts. 30 udmeldes til SFO 1. april. 1. juni forventes på nuværende tidspunkt 140 indmeldte.</p> <p>Personale: Vi har fået 3,75 årsværk tildelt i sociale normeringer de næste 3 år. Anja, Jackie og ny sprogvejleder er ansat i puljen, og vi håber snart at kunne melde noget ud vedr. den fjerde. Ved samtalerne i mandags fastansatte vi Khonaf som husassistent og fik også ansat en ny sprogvejleder, Tove. Tove starter efter påske med at komme lidt rundt på stuerne i afd. 3., og 1. maj starter hun op med sproggrupper. Til august ansætter vi den sidste rotationsvikar i forbindelse med Luisers uddannelse, hun skulle gerne blive færdig til februar 2024. Vi har en del praktikanter af forskellig art rundt på stuerne, de enkelte stuer informerer deres forældregruppe.</p> <p>Økonomi: Regnskabsafslutning 2022 viste et underskud på 432.000 kr. Det skyldes primært to ting; Manglende udbetaling af rotationsydelse for 378.000 kr. og mindre tildeling fra sygdomspuljen på 113.000 kr. Rotationsydelsen er efterfølgende kommet, hvilket efterlader os med et merforbrug på ca. 54.000 kr., som vi skal indhente i år. Ud over det vil vi også prioritere indkøb af inventar mm til stuerne, da læringsmiljøet nogle steder trænger til et fokus. Der købes også lidt ind til motorikrummet. Vi har også allerede prioriteret og afholdt oplæg om sciencepædagogik samt et oplæg fra ADHD-foreningen om særligt urolige børn til personalet.</p> <p>Nye vinduer og tag: Det forventes, at der kommer nye vinduer i Firkløveren i år, samt nyt tag i år eller til næste år (afd. 2 undtaget).</p>	Mette

Nr.	Punkt	Ansvarlig
	<p>Café møder: Som aftalt med bestyrelsen afholdes cafémøder i afdelingerne her i februar/marts. Et gennemgående tema ser ud til at blive sprog. Afd. 1 har holdt deres møde, hvor de også benyttede lejligheden til at fortælle lidt om det Sangglad projekt, de skal i gang med fra april og et halvt års tid frem.</p> <p>Drøftelse af placeringen af cafémøderne. En del forældre kommer til cafémøde på en stue kort tid før, deres barn skal skifte stue. Den nye bestyrelse kan med fordel kigge på placeringen af årets forskellige sociale arrangementer.</p> <p>Nødpasning: Der er pt. tilmeldt 63 børn til nødpasning i påsken. Det er umiddelbart lidt flere end vanligt, ca. 25 flere end i juleferien. 25 er Firkløverens egne børn og 38 kommer fra kommunens øvrige dagtilbud incl. dagplejen.</p> <p>Læreplan: På forrige møde blev kort orienteret om den nye læreplan samt processen i personalegruppen på vejen derhen. På hvilken måde tænker I, at bestyrelsen kan inddrages meningsfuldt? (Vi havde gode drøftelser omkring udarbejdelsen af tilsynsrapporten og efterfølgende også i den faglige dialog, disse betragtninger inddrages naturligvis under de relevante overskrifter).</p> <p>Bestyrelsen ønsker at bidrage til læreplanen i forhold til forældresamarbejde og -perspektiver. Dette gøres på bestyrelsens møde i november, som det fremgår af årshjulet. Drøftelserne kan med fordel kvalificeres/faciliteres med div. værktøjer eks. fra EVA.</p> <p>Foto: Vi har afholdt "generalprøve", og fotografen kommer igen den 9. maj. Så er der valgt ny bestyrelse, og vi kan få taget billeder til vores personale/bestyrelsesplakat også. Mulighed for fotografering af nye bestyrelsesmedlemmer og personaler mellem 8 og 9.</p>	
5.	<p>Punkt fra årshjulet: Generalforsamling torsdag den 27. april afholdes efter sidste års model, Mette sender indbydelse ud en måneds tid før. Peter og Line er på valg + suppleant. Måske en udstilling eller "optræden" med eks. science fra afd. 3 eller Sangglad fra afd. 1 kan give generalforsamlingen et "børneaftryk".</p>	
6.	<p>Pædagogisk tilsyn Orientering om tilsynet og den faglige dialog. Det beskrives af både forældre og ansatte som en god proces. Rapporten er lagt på AULA til alle forældre og kan også tilgås via Firkløverens hjemmeside.</p>	Mette
7.	<p>Eventuelt Et ønske fra forældre om at personalet i så god tid som muligt orienterer dem om kommende stueskift vedr. deres barn/børn. Når børnene flytter i større klumper som eks. 1. april vil forældrene gerne indgå i dialog om de tanker, personalet har vedr. den kommende stueplacering, hvis det er muligt. Der er fuld forståelse for, at det er en større kabale, der skal gå op, og der er mange hensyn at tage, men der kan være nogle vinkler, man som forældre kan bidrage med eks. i forhold til barnets relationer med de andre børn.</p>	

Nr.	Punkt	Ansvarlig
	Der efterspørges en højere skammel til gæstetoiletet, så børnene bedre kan nå op og vaske hænder.	